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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 17/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 10 de juliol del 2014 
Horari: 19.30 h a 20.20 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta – Cal Balsach 
 
 
Assistents 
 
Cristina Moreno Ramos, presidenta 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Juan Flores Fuentes, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Jordi Torguet Colet, vocal de l’AV de la Creu Alta 
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
José Alberto García Quintana, representant del PP (5%) 
Maria Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Francesc Feliu Rosell,  cap de Recollida i Tractament de Residus Sòlids Urbans i Neteja 
Viària 
Maria Muñoz Martínez, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Manel Pizarro García, vocal de CIU 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Francisco Navarro Sánchez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Aurora Murillo Roman, vocal de les entitats juvenils 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup d’entitats altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
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Excusen la seva absència: 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup d’entitats altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Inversions per la neteja i recollida de brossa. 
3. Nomenament pendent del representant en el Consell Municipal de l’Esport. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 
 
La Sra. Cristina Moreno, presidenta del Consell de Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple 
del mes de maig abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, 
s’aprova l’acta per assentiment. 
 
 

2. Inversions per la neteja i recollida de brossa 
 
La Sra. Cristina Moreno cedeix la paraula al Sr. Francesc Feliu que inicia l’exposició, 
amb el suport d’una projecció, i explica la necessitat de renovar una flota de vehicles 
destinada a la recollida de residus i a la neteja viària envellida, contaminant i poc 
eficient. A continuació es transcriuen les dades principals de la projecció: 
 
“Criteris per a l’elecció de les ofertes: 
 
� Funcionals: Cada producte s’ha seleccionat tenint en compte les especificitats i 

necessitats dels serveis de recollida de residus i neteja viària de Sabadell. 
 
� Tècnics: Els models escollits milloren tècnicament l’equipament actual i la resta 

d’ofertes rebudes. 
 
� Ambientals: S’ha optat per les tecnologies menys contaminants i s’ha apostat per 

la introducció de vehicles elèctrics. 
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Recol·lectors: 
 
� Recol·lectors de càrrega lateral: 20 unitats. Major velocitat de treball i Xassís EURO 

VI. 
 
Vehicles de neteja: 
 
� Mini escombradores autopropulsades de 0,5 m3: 10 unitats. Permet netejar quasi la 

totalitat de la vorera, ja que té un metre d’amplada, la contaminació acústica és zero, 
és un vehicle elèctric, és un vehicle que es pot transportar amb una furgoneta de 
petites dimensions, disposa d’un cubell de 50 l per buidar el residu escombrat i 
posteriorment a qualsevol contenidor. 

� Miniescombradores autopropulsades de 2 m3: 12 unitats 
� Escombradores de 5 m3: 2 unitats. Per a l’escombrada mixta, un servei de nova 

creació que permetrà millorar la neteja dels espais que són difícils d’escombrar 
manualment i mecànicament. Amplada de l’escombrada de 2.260 mm. 

� Hidronetejadores: 7 unitats. Dipòsit d’aigua de 2.000 l, les actuals hidronetejadores 
són de 1000 l. Temperatura màxima de 80 ºC. Possibilitat de muntar en la màquina 
una espargidora de sal o una pala llevaneus. 

� Carretons portagalledes: 70 unitats 
 
Contenidors: 
 
� 5.701 contenidors de càrrega lateral Ros Roca: 
 

- 1.859 unitats de 3.200 l (fracció resta) 
- 1.061 unitats de 3.200 l (fracció paper/cartró) 
- 936 unitats de 3.200 l (fracció envasos) 
- 915 unitats de 2.200 l (fracció orgànica) 
- 930 unitats de 2.200 l (fracció vidre) 

 
� 459 contenidors de càrrega posterior Plàstic Òmnium (gamma Green Made) 

- 140 unitats de 1.100 l (fracció resta) 
- 68 unitats de 1.100 l (fracció paper/cartró) 
- 62 unitats de 1.100 l (fracció envasos) 
- 62 unitats de 800 l (fracció orgànica) 
- 62 unitats de 400 l (fracció vidre) 
- 13 unitats de 120 l (fracció resta) 
- 13 unitats de 120 l (fracció orgànica) 
- 13 unitats de 120 l (fracció paper/cartró) 
- 13 unitats de 120 l (fracció envasos) 
- 13 unitats de 120 l (fracció vidre) 

 
Altres vehicles 
 
� Biotrituradora: 1 unitat. Triturar les canyes que creixen a les vores dels talussos, un 

treball que en l’actualitat es fa manualment. Disc de tall de 4 fulles. Sistema 
antiembussada. 
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Vehicles de suport al servei 
 
� 8 bolquets basculants elèctrics 
� 1 bolquet elèctric amb caixa d’alumini 
� 4 furgonetes elèctriques Renault Kangoo ZE 
� 3 furgonetes dièsel Nissan NV 200 
 

• Els nous vehicles permetran una conducció més estable i segura 
• La majoria de vehicles disposa de motor 100% elèctric 
• Els bolquets amb motor elèctric que figuren en l’actual proposta s’han incorporat 

perquè, en disposar de caixa basculant, faciliten la descàrrega de les bosses de 
residus als contenidors. 

 
Millora en el sistema d’atenció d’emergències 
 
� 1 vehicle Nissan Navara 2,9 Cl Dobel Cabina 
� 6 pales de neu 
� 3 espargigadores de sal 

 
Millores en l’equipament tecnològic dels vehicles i operaris 
 
� Receptor GPS. Localització i seguiment en temps real dels vehicles. 
� Mòdem GSM/GPRS. Transmissió de les posicions, incidències, ordres... 
� Ordinador embarcat CE-507. Seguiment en pantalla de l’itinerari i dels punts de 

recollida; registre automàtic d’identificació dels contenidors; entrada 
d’incidències; diagnòstic de funcionament del sistema... 

� Terminals de mà X7. Enviament i recepció d’ordres de treball; enregistrament de 
les feines realitzades; registre manual d’identificació de contenidors; entrada 
d’incidències; localització GPS; telèfon mòbil... 

 
Reducció de les emissions contaminants 
 
Simulació de la reducció anual de les emissions contaminants: el cas dels diòxids de 
nitrogen (NOx). 
 
Recollida de residus: 8,3981 emissions de NOx (t) a l’any 2012 i 0,7508 emissions de 
NOx (t) amb els vehicles adaptats a la norma Euro VI. 
Neteja viària: 1,4999 emissions de NOx (t) a l’any 2012 i 0,1735 emissions de Nox (t) 
amb els vehicles adaptats a la norma Euro VI. 
 
Avaluació econòmica: 
 
Base imposable segons oferta inicial   15.039.000,07 € 
Base imposable segons l’oferta actual  14.893.005,81 €” 
 
Un cop acabada la intervenció del Sr. Feliu, s’obre un torn de paraules. Pren la paraula 
el Sr. José Alberto Garcia, que vol saber que es farà amb els vehicles vells. El Sr. 
Francesc Feliu comenta que es vendran. El Sr. Garcia pregunta si sap quina quantitat 
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es podrà treure amb la venda. El Sr. Feliu comenta que no i que possiblement es 
subhastaran. 
 
La Sra. Cristina Moreno vol fer una apreciació. Comenta que les boques del contenidors 
les veu molt petites. El Sr. Feliu comenta que no hi estem acostumats, però que si fem 
bé el reciclatge a casa no ha de ser un problema. És un canvi d’hàbit que s’ha d’explicar 
molt bé. 
 
La Sra. M. Lluïsa Miret vol saber si continuaran utilitzant les màquines que bufen per 
netejar fulles, que comenta que fan molt soroll. El Sr. Feliu comenta que són 
necessàries, però s’han de fer servir bé, si no, són una mala eina. 
 
El Sr. Juan Flores pregunta si es mantindrà el personal. El Sr. Francesc Feliu comenta 
que si no es prescindeix de personal. 
 
Pren la paraula el Sr. José Alberto Quintana pregunta si han pensat que el canvi de 
contenidors metàl·lics a contenidors de plàstic comportarà problemes, com per exemple 
que siguin susceptibles de ser cremats. El Sr. Francesc Feliu comenta que es tracta 
d’una percepció errònia. L’any 2013 es van cremar 30 contenidors. El benefici que 
s’obté és molt superior als possibles mals usos que s’hi puguin donar. 
 
El Sr. Lluís Saila vol saber com es finança. El Sr. Francesc Feliu comenta que el 
pressupost que van donar com a màxim va ser de 17 milions amb l’IVA inclòs i es 
finança en 10 anys, a càrrec de l’empresa concessionària. 
 
El Sr. Jordi Torguet vol saber si les netejadores seran capaces de treure les taques 
negres de les voreres. El Sr. Feliu comenta que no. Han fet proves amb màquines i en 
alguns casos que han aconseguit treure la tanca, aquest ha quedat blanca.  
 
Un cop finalitzades les intervencions per part dels assistents, la Sra. Cristina Moreno 
agraeix al Sr. Francesc Feliu la seva assistència. 
 
 

3. Nomenament pendent del representant en el Consell Municipal de l’Esport 
 

El representant del Districte 2 al Consell Municipal de l’Esport s’ha donat de baixa del 
Consell de districte per no assistència. La presidenta del Consell pregunta si hi ha algun 
membre que vulgui participar, i si no quedaria vacant. El Sr. José Alberto Quintana vol 
saber quan es fan les reunions del Consell Municipal de l’Esport. La Sra. Cristina 
Moreno comenta que no ho sap amb exactitud, que es pot preguntar per informar als 
vocals. 
 
Vist que ningú ho vol assumir, i pendents de la consulta esmentada, queda vacant. 

 
 
4. Informació dels consells sectorials 

 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno i explica que a la última sessió del Consell de 
Salut es va presentar el Pla Interdepartamental de Salut Pública. L’objectiu és la salut a 
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totes les polítiques, és a dir, els determinants de la salut venen condicionats per l’estil 
de vida: el tabaquisme; l’alimentació; temes vials: circulació, contaminació; la promoció 
de l’exercici, etc. Les institucions sanitàries van explicar la memòria anual i es va 
presentar el portal de la transparència mitjançant la web taulí.cat. 
 
El Sr. José Alberto Quintana comenta que, al seu parer, el triatge (decidir qui va abans i 
qui després) a les urgències hospitalàries no l’hauria de fer una infermera, i s’obre un 
debat entre l’esmentat senyor, la Sra. Moreno i d’altres assistents sobre aquesta 
qüestió. 

 
 
5. Comunicacions 

 
No hi ha cap comunicació. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
Pren la paraula la Sra. M. Lluïsa Miret, que pregunta si hi ha cap inconvenient per 
canviar l’hora del Consell de districte a les 7 de la tarda. La Sra. Cristina Moreno 
comenta que si els vocals hi estan d’acord no hi ha cap problema. Com que tots els 
presents manifesten que no hi ha cap problema, es decideix que a partir d’avui els 
consells del districte començaran a les 19 h (és a dir, a les de la tarda). 

 
 
En no haver-hi més intervencions, la presidenta agraeix als assistents la seva presència, els 
hi desitja unes bones vacances i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc 
aquesta acta. 

 
 
El secretari delegat Vist i plau  

La presidenta 
 


